
Zápis z jednání u KULATÉHO STOLU ze dne 14.1.2013,  
na kterém byli přítomni delegovaní zástupci jednotlivých politických a nepolitických 

uskupení ZMČ Praha 20 
 
 

Jednání zahájila starostka MČ Praha 20 paní Hana Moravcová a přivítala všechny přítomné (viz 
prezenční listina) prvním letošním pracovním jednání na Chvalském zámku. 
 
 
Program: 

1. Informace z radnice 
2. Informace z dalších institucí 
3. Názory a podněty zástupců zastupitelů 

 
 
Informace z radnice 

 Dům služeb Náchodská – bezúplatný převod 

 TJ Sokol – pracovní skupina připraví podklady pro vstup MČ Praha 20 do o.s. Sokol Horní 
Počernice 

 Strategický plán – Bc. Tomsová podala informace o postupu prací při přípravě SP. Po 
zpracování námětů a připomínek bude pracovní verze SP postupně po částech 
zveřejňována na webových stránkách úřadu 

 Stodola – zkolaudování objektu a jeho další využití 

 Skatepark – žádná z možností umístění skateparku nebyla přijatelná, návrh na vybudování 
lanového centra místo skateparku 

 
K uvedeným tématům podala starostka paní Hana Moravcová detailní informace a dále probíhala 
diskuse ke všem uvedeným bodům. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Hana Moravcová 


